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Algemene ledenvergadering maandag 14 november 2022 
Locatie: Villa Kalkoven (Meppel) 
Tijd: 20 uur 

Agenda: 

• Opening 
• Notulen ALV 25 oktober 2021  
• Begroting 2023 
• Hoofdelijke omslag 
• Beleidsplan 2023 
• Aftredende bestuurders Ronita Bisschop & Jeremy van Ommen 
• Lopende zaken gemeente 
• Wvttk 
• Afsluiting met borrel 

Aanwezige leden: Oasis, Bourgondier, Brasserie, Tipbrug, , Markies, Herberg ‘t Plein, 
Ijsmakers, Sukade/ Pannenkoekenschip Liberte, Villa Kalkoven, Kansel/Meaters, Groen Eten & 
Drinken, Tipbrug, Sons&Daughters, Bijzaack, Scamacca 
 
Afwezig met kennisgeving; Peking, Koedijk, Sardinia, Beurs, Cicero, Cafe nr 17, Nachtwacht, 
Wheem 
 
KHN: Inge Venema-Vogelzang (notulist) 
-------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

• Opening 

Wieger opent de vergadering. Horeca Meppel mag trots zijn met 2 winnaars in ons 
midden; Villa Kalkoven en De Brasserie 

Korte voorstelronde door de nieuwe leden; Sons & Daughters, Scamacca, Groen Eten 
& Drinken 

Wieger wenst de nieuwe ondernemers veel succes. 

• Agenda 

Geen toevoegingen 

• Notulen laatste vergadering  

Geen op- of aanmerkingen, notulen zijn goedgekeurd. 

• Begroting 2023 + Hoofdelijke omslag  
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Christine legt de inhoud van de begroting uit. Geeft tevens uitleg aan de hoofdelijke 
omslag van € 40,-. Voorstel om in 2023 een ledenuitje te organiseren. Hiervoor is het 
verstandig om ook voor 2023 hetzelfde bedrag aan te houden.  KHN Meppel heeft 
financieel buffer maar wil dat ook graag zo houden. De factuur van de HO wordt als 
aparte factuur gestuurd, staat los van de contributiefactuur van KHN landelijk en dient 
handmatig overgemaakt te worden. 

Hoofdelijke omslag € 40,- wordt goedgekeurd. Begroting en formulier HO worden 
opgestuurd naar kantoor KHN. 
 

• Beleidsplan wordt goedgekeurd, Steve van Scamacca vraagt om nadere uitleg. Wieger 
legt de speerpunten uit. Verder geen vragen of opmerkingen over beleidsplan. 
Aanvullende toevoeging DMD; bestuur/horeca wil meer prominente rol hierin. Eduard 
(De Beurs) en Brigitte (Oasis) zullen namens de horeca in bestuur DMD zitting nemen. 
 

• Aftredende bestuurders Ronita Bisschop & Jeremy van Ommen 

Ronita neemt na 8 jaar afscheid van bestuur KHN Meppel. Wieger prijst haar voor de 
fijne samenwerking, het oppakken van het secretariaat en haar inzet voor het 
bestuur. Ook verlaat Jeremy van Ommen het bestuur i.v.m. stopzetting van de zaak. 
Wieger dankt Jeremy voor zijn inzet en het structureel verzorgen van een leesbare 
samenvatting in de ledenapp. 

• Toetreding bestuur Thijs de Lange 

Het is wenselijk om nieuwe bestuurders aan te trekken met een juiste 
vertegenwoordiging vanuit de achterban; pleinen, buitengebied etc. Het bestuur is 
verheugd om Thijs de Lange van Villa Kalkoven te verwelkomen binnen het bestuur. Er 
zijn geen bezwaren, de leden gaan akkoord met de benoeming van Thijs als 
bestuurder van KHN Meppel. Wij wensen Thijs heel veel succes. Toevoeging 
vertegenwoordiging vanuit De Wheem is wenselijk. 

• Lopende zaken gemeente 

- Ledenapp is primair medium om de leden op de hoogte te stellen van alles wat er 
loopt.  

- Iedere maand vergadert het bestuur op iedere 1e vrijdag van de maand om 10 uur 
bij Oasis. Gemeente en politie sluit structureel aan. 

- DMD; voor 2023 is er een conceptaanvraag gedaan voor 6 DMD (laatste 
donderdag van juli en 5 in augustus) tot 01.00 uur. Financiering, veiligheidsrisico’s 
etc zijn mede bepalend of dit doorgang krijgt. Afgelopen jaar is er voor het gehele 
evenement (4 dagen) 1 vergunning aangevraagd waardoor evenement in hoogste 
risico is ingeschaald. Om die reden wordt de DMD voor 2023 in 3 
vergunningsaanvragen ingediend. Dit is gunstiger vanuit veiligheidsoverwegingen 
voor DMD 2023. Ilan vraagt; is 6 DMD financieel haalbaar? Wieger reageert; 
voortraject hoog inzetten op 6 DMD dagen. Er is nog niets definitief. Het is aan 
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Stichting DMD om de juiste keuzes te maken. Jaap; heeft het gevoel dat er veel 
achterkamertjes politiek is vanuit DMD, meer transparantie nodig in 
communicatie & financiele stromen. Bianca geeft aan dat het duidelijk moet zijn 
hoe de bedrijven worden ingedeeld en waarom. Discussie over indeling is bekend, 
ook hier gaat Stichting DMD over. Steve; communicatie DMD veel last minute en 
matige uitleg. Bestuur DMD zal uit 12 bestuurders bestaan met goede 
vertegenwoordiging vanuit de horeca.  

- Situatie hardcup; wens komt met name vanuit de Raad. In 2024 wordt dit een 
landelijk regel. Er komt een moment dat iedereen de overstap moet nemen.  

- Woensdag aanstaande heeft bestuur afspraak met BM Korteland inzake 
communicatie terrassenkaart en vergunningenbeleid. Er is regelmatig ruis op de 
lijn, gevoel van 2 maten meten, politie inzet en SUS team, overlast van zgn. 
bootbewoners etc. Terrassenkaart; per plein komt er een sessie, waarvoor de 
gemeente de individuele ondernemers uitnodigt. De communicatie en proces 
lopen anders dan toegezegd. Belofte is gedaan dat ze bij ieder bedrijf persoonlijk 
zouden langskomen, dat is nu in de vorm van het aanvragen van een individueel 
gesprek. Jaap; wat kan er aan de afval gedaan worden van de shoarma zaken 
(m.u.v. Pyramiden)? Kunnen de shoarma zaken niet eerder sluiten? Is het nodig 
om deze zaken tot 05 uur open blijven? Deze tijden stammen nog uit de tijd dat 
Lord Nelson open was. Laat shoarma zaken bijvoorbeeld uiterlijk 4 uur sluiten. 
Kern van het probleem is de afval, hoe kan de gemeente daar dwingender 
optreden, dit is nu een doorn in het oog. Bestuur neemt standpunt mee. 

 

• Wvttk 

Groen Eten & Drinken; Jordy; waarom meet de gemeente met 2 maten aangaande 
vergunningen?  

Brasserie; Constant – hoe kunnen we nog meer gasten naar Meppel trekken? 
Citymarketing heeft hierin een rol. Jaap en Brigitte ook bezig met nieuwe 
evenementen, vooral goed voor de nachthoreca. Wat kunnen we verzinnen voor de 
daghoreca? Stefan heeft deelgenomen aan een brainstorm met Citymarketing. 

Scamacca; Steve -> hoe kan ik meeliften in bepaalde samenwerkingen? Is er een 
aparte app Kerkplein? 

Byzaack; Marcel; wanneer wordt welke geluidsmethodiek gebruikt? Bestuur geeft 
nogmaals signaal af, Marcel stemt zelf met Johan Oostra contact op voor uitleg. 

Ijsmakers/Ilan; verontschuldigt zich voor zijn taalgebruik in de ledenapp. Staat wel 
achter zijn standpunt maar had het anders willen omschrijven. DMD; geen vermaak in 
de straat, wil dan ook niet meebetalen. Betaalt ook mee aan de BIZ, voelt dubbel, 
krijgt er te weinig voor terug.  

Sons & Daughters; Johan -> met wie kan hij kort sparren over alle lopende zaken? 
Afhankelijk van de vraag; Jaap/Wieger DMD uitleg.  
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Sukade; Bianca-> als iemand een ludiek idee heeft in relatie tot aankleding stad, 
Bianca kent iemand die hierover creatief kan meedenken en uitwerken. 

Villa Kalkoven; Stefan -> Kunnen we gezamenlijk scholing personeel oppakken? 
Bijvoorbeeld wijncursus, terrastraining, gastvrijheid etc. 

Inge geeft tip; kijk ook naar de samenwerking SVH en KHN voor de online e-learnings 
(KHN | SVH e-learning aanbod speciaal voor KHN-leden) 

BHV – wordt volgend jaar opgepakt. 

Wieger dankt iedereen voor de aanwezigheid en actieve inbreng en sluit de 
vergadering. 

• Afsluiting met borrel 

 

 

 

 

https://www.khn.nl/leden-voordelen/svh-e-learning-aanbod-speciaal-voor-khn-leden

